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PROTOKÓŁ  Nr XIV/2015 

z przebiegu XIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 22 grudnia 2015 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego 

Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Zastępcę Burmistrza, Panią Anetę 

Nawracała Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, dyrektorów szkół, 

sołtysów, przedstawicieli mediów oraz pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XIV 

sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, że na sali obecnych 

jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości 

stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  

 

Nieobecni: 

Maciej Szulc 

Jerzy Wolny 

 

Minutą ciszy uczczono pamięć śp. Andrzeja Szofera Honorowego Obywatela Gminy 

Zbąszynek. 

 

 

Do pkt. 2. 

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 

kandydaturę radnego Grzegorza Bieleckiego (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 

- za pełnieniem przez radnego Grzegorza Bieleckiego funkcji Sekretarza obrad 

dzisiejszej sesji Rady - głosowało 13 radnych. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 

dzisiejszej sesji Rady został radny Grzegorz Bielecki. 

  

Na salę obrad przybył radny Maciej Szulc. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 14 radnych. 

 

Do pkt.3. 

 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad: 

1.   Otwarcie sesji 

2.   Wybór Sekretarza obrad 

3.   Przyjęcie porządku obrad 

4.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.   Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
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7.   Interpelacje i zapytania 

8. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok (projekt nr 1)  

b. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 

2016-2027 (projekt nr 2)  

c. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 

3)  

1.  odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Zbąszynek na 2016 rok wraz z informacją o sytuacji finansowej Gminy oraz 

prognozą zadłużenia.  

2.  odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

3.  odczytanie opinii Komisji Rady 

4.  odczytanie stanowiska Burmistrza do opinii i wprowadzenia autopoprawek do 

projektu uchwały budżetowej 

5. odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z autopoprawkami 

6. dyskusja nad projektem budżetu 

7. głosowanie nad uchwałą budżetową  

d. w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na 2016 rok (projekt nr 4) 

e. w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu 

Senior-Wigor w Zbąszynku  (projekt nr 5) 

f. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 6) 

g. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2016-

2020 (projekt nr 7) 

h. w sprawie zmiany Uchwały Nr II/4/2014 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 4 grudnia 

2014 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zbąszynku 

(projekt nr 8) 

i. w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/78/2015 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 26 

listopada 2015 roku w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie Gminy Zbąszynek przez osoby fizyczne lub prawne inne niż 

jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystywania dotacji (projekt nr 9) 

9. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Zbąszynku na 2016 rok 

10. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok 

11. Odpowiedzi na interpelacje 

12. Oświadczenia i wolne wnioski 

13. Zakończenie obrad 

 

Na salę obrad przybył radny Jerzy Wolny. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 15 radnych. 

 

Pan Jan Mazur zaproponował wprowadzenie do porządku obrad trzech dodatkowych 

projektów uchwał. Zaproponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 
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1.   Otwarcie sesji 

2.   Wybór Sekretarza obrad 

3.   Przyjęcie porządku obrad 

4.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.   Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

7.   Interpelacje i zapytania 

8. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok (projekt nr 1)  

b. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 

2016-2027 (projekt nr 2)  

c. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 

3)  

1.  odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Zbąszynek na 2016 rok wraz z informacją o sytuacji finansowej Gminy oraz 

prognozą zadłużenia.  

2.  odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

3.  odczytanie opinii Komisji Rady 

4.  odczytanie stanowiska Burmistrza do opinii i wprowadzenia autopoprawek do 

projektu uchwały budżetowej 

5. odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z autopoprawkami 

6. dyskusja nad projektem budżetu 

7. głosowanie nad uchwałą budżetową  

d) w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na 2016 rok (projekt nr 4) 

e) w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu 

Senior-Wigor w Zbąszynku  (projekt nr 5) 

f) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 6) 

g) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2016-

2020 (projekt nr 7) 

h) w sprawie zmiany Uchwały Nr II/4/2014 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 4 grudnia 

2014 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zbąszynku 

(projekt nr 8) 

i) w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/78/2015 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 26 

listopada 2015 roku w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie Gminy Zbąszynek przez osoby fizyczne lub prawne inne niż 

jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystywania dotacji (projekt nr 9) 

j) w sprawie przejęcia przez Gminę Zbąszynek zarządu nad drogami powiatowymi w 

zakresie utrzymania ich nawierzchni (projekt nr 10) 

k) w sprawie przekazania skargi z dnia 10.12.2015 r. na działalność Rady Miejskiej w 

Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpatrzenia (projekt nr 11) 

l) w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki Raka Szyjki Macicy – 

szczepienia HPV na lata 2016-2018” (projekt nr 12) 
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9. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Zbąszynku na 2016 rok 

10. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok 

11. Odpowiedzi na interpelacje 

12. Oświadczenia i wolne wnioski 

13. Zakończenie obrad 

 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Do pkt. 4 

 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 

sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.12 porządku 

obrad. 

 

 

Do pkt. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

 

Do pkt.6 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

 

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 

dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 

międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 26 listopada 2015 r. 

do 21 grudnia 2015 r. stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt. 7 

 Interpelacje i zapytania  

 

Pan Marek Pych zapytał o termin podpisania porozumienia z firma Wexpool. Radny chciał 

wiedzieć kiedy to nastąpi oraz czy będą konsultacje społeczne w przedmiotowym temacie? 

Pan Marek Pych poruszył również kwestie ul. Dworcowej w Dąbrówce Wlkp i drogi na Depot. 

W ocenie radnego naprawianie nawierzchni w tych miejscach za pomocą równiarki (dwa 
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razy do roku) nie wpływa na poprawę warunków jezdnych tamtejszego podłoża. Pan Marek 

Pych zaznaczył, że może skierować w tym temacie pisemną interpelację. Następnie radny 

zapytał o to czy Gmina występowała do Starostwa o przycięcie lip na ul. Głównej  

w Dąbrówce Wlkp. (w kierunku Lutola Suchego). Na koniec Pan Marek Pych zapytał również 

o to czy prawdą jest, że dożynki gminne będą organizowane co dwa lata?. 

 

Pan Ryszard Stachowiak skierował pytanie dotyczące ewakuacji uczniów Gimnazjum, które 

miało miejsce w dniu 21.12.2015 r. Radny chciał wiedzieć co było powodem podjęcia ww. 

działań? 

 

Pan Jerzy Wolny poruszył temat chodnika na ul. Wojska Polskiego. Z informacji udzielonych 

przez przedstawiciela wspólnoty mieszkaniowej (ul. Wojska Polskiego 10-12) wynika, że 

podczas remontu chodnika Gmina weszła w granice tamtejszej działki. Radny chciał 

wiedzieć czy modernizacja chodnika była zgodna z planem? Pan Jerzy Wolny zaznaczył, że 

przedstawiciele wspólnoty interweniowali w tej sprawie u Pana Stanisława Jakimczuka 

niemniej jednak do dnia dzisiejszego nie otrzymali wiadomości zwrotnej. 

 

Do pkt. 8   

    

               Podjęcie uchwał 

a. 

 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały  

w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok (projekt nr 1). 

 Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się 

szczegółowo z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił 

stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Pan Marek Pych skierował pytanie dotyczące kwestii postępowań sądowych w zakresie 

gospodarki wodno-ściekowej i kar umownych w związku z odstąpieniem od realizacji 

projektu wsparcia. Radny chciał wiedzieć czy decyzja sądu kończy postępowanie na korzyść 

Gminy? 

Pani Skarbnik oznajmiła, iż decyzje sądu są korzystne dla Gminy. W uzupełnieniu 

Burmistrz Zbąszynka wyjaśnił zasady bilansowania się kwot po stronie dochodowej  

i wydatkowej budżetu Gminy, związanych z zabezpieczeniem środków na rozliczenie 

projektu i planowanych dochodów z tytułu kar umownych. 

Radny zapytał również czy przedmiotowe zmiany zaprojektowano w przyszłorocznym 

budżecie? 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że kwoty (po dochodach 547 tyś zł, po wydatkach: ok. 430 tyś. 

zł) nie były projektowane w przyszłorocznym budżecie. Niniejsze kwoty koryguje się  

w budżecie dla roku 2015 z uwagi na to, że ich wielkość zasadniczo wpłynie na stopień 

wykonania budżetu Gminy. 

Wobec braku innych pytań Pan Jan Mazur zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV/81/2015  

w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok. 
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 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XIV/81/2015 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok 

została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 

 

b.  

 

Skarbnik Gminy przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2016-2027 (projekt nr 2). Pani Aneta 

Nawracała wyjaśniła przyczyny wprowadzenia korekty wartości wyszczególnionej  

w kolumnie nr 1.1.3. dla roku 2016  w stosunku do projektu przedstawionego na wspólnym 

posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił stanowiska 

Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 

zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV/82/2015 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2016-

2027. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XIV/82/2015 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

Zbąszynek na lata 2016-2027 została podjęta jednogłośnie.  

/Przedmiotowa Uchwała oraz Uchwała Składu Orzekającego RIO Nr 632/2015 w sprawie 

wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

na lata 2016-2027  stanowią załączniki nr 7 i 8  do niniejszego protokołu/. 

 

 

c. 

1. odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy   

       Zbąszynek na 2016 rok wraz z informacją o sytuacji finansowej Gminy oraz 

       prognozą zadłużenia. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na fakt, iż niniejszy projekt uchwały został 

szczegółowo przeanalizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 

08.12.2015 r. (Radni otrzymali komplet materiałów również w formie pisemnej). 

Skarbnik Gminy zasygnalizowała o wprowadzonych poprawkach do ostatecznej treści 

projektu uchwały. 

/Projekt budżetu Gminy Zbąszynek na 2016 rok wraz z uzasadnieniem, informacją o sytuacji 

finansowej Gminy Zbąszynek, prognozą zadłużenia w roku budżetowym i kolejnych latach 

oraz projektem WPF, przekazane w dniu 16 listopada br. stanowią załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu/. 
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2. odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  odczytał treść ww. Uchwały Nr 632/2015 z dnia 

26.11.2016 r. oraz Uchwałę Nr 631/2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 26.11.2015 r. w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Zbąszynka projekcie uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok. 

/Kopia Uchwały Nr 631/2015 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

3. odczytanie opinii Komisji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur odczytał treść opinii Komisji Stałych Rady o projekcie 

budżetu Gminy Zbąszynek na 2016 rok. 

/Ww. opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 

 

 

4. odczytanie stanowiska Burmistrza do opinii i wprowadzenia autopoprawek do 

projektu uchwały budżetowej 

 

W ramach tematu dochodów majątkowych Burmistrz Zbąszynka omówił źródła dochodów 

zewnętrznych na inwestycje zaplanowane w budżecie Gminy Zbąszynek na 2016 rok.  

Pan Wiesław Czyczerski poinformował, że oprócz dochodów majątkowych  

i dofinansowania z programu rządowego planuje się dofinansowanie od Starostwa 

Powiatowego na gminne Inwestycje. Szczegółowo przedstawia to strona wydatków 

majątkowych budżetu Gminy i planowanych dochodów majątkowych na 2016 rok. 

 

5. odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z autopoprawkami 

 

Pan Wiesław Czyczerski odczytał treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok uwzględniający autopoprawki. 

 

6. dyskusja nad projektem budżetu 

 

W ramach ww. podpunktu głos zabrał Pan Wojciech Półtorak, który skierował pytanie 

dotyczące różnic zapisów zawartych w § 1 ust. 3. pkt 1 b pierwotnej wersji projektu  

i ostatecznej treści projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że konieczność korekty spowodowana była zmianą paragrafów 

w ramach rozdziału Rady Gminy oraz rozdziału dotyczących wydatku na OSP. Pani Aneta 

Nawracała podkreśliła, że wpłynęło to na wielkości przedstawione w ostatecznej wersji 

projektu budżetu Gminy na 2016 rok. 

 

7. głosowanie nad uchwałą budżetową  

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił stanowiska 

Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 

zarządził głosowanie. 
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Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV/83/2015  

w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XIV/83/2015 w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 

2016rok została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

 

Pan Jan Mazur pogratulował Burmistrzowi Zbąszynka, kierownikom jednostek 

organizacyjnych oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego dobrej organizacji pracy. 

Radnym Rady Miejskiej podziękował za jednomyślność w podejmowaniu ważnych z punktu 

widzenia samorządu decyzji. 

 

d. 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na 2016 rok (projekt 

nr 4). 

Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się 

szczegółowo z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił 

stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Pan Wojciech Półtorak skierował pytanie dotyczące kosztów administracyjnych SZUK. 

Radny chciał wiedzieć co mieści się w kwocie przeznaczonej na ten cel? 

Skarbnik Gminy oznajmiła, że koszty administracyjne związane są stricte z działalnością 

jednostki. Pani Aneta Nawracała poinformowała, że ogólna kwota kosztów 

administracyjnych SZUK przypisana jest proporcjonalnie do działów jednostki, dla których 

poprzez kalkulację kosztów szacuje się stawki i opłaty lokalne. 

Przewodniczący Rady poinformował, że dokumentacja przekazana przez SZUK została 

przesłana radnym na maila i zawiera szczegółowe informacje na ten temat.. 

Wobec braku innych pytań Pan Jan Mazur zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV/84/2015  

w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na 2016 rok. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XIV/84/2015 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków na 2016 rok została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała wraz z wnioskiem SZUK o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia  

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na rok 2016/2017 stanowią załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu/. 

 

e. 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu Senior-Wigor w Zbąszynku  

(projekt nr 5). 
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Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się 

szczegółowo z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił 

stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Pan Marek Pych skierował pytanie dotyczące wysokości opłaty za pobyt w Dziennym Domu 

„Senior-Wigor”. 

W odpowiedzi Burmistrz Zbąszynka poinformował, że będzie to symboliczna kwota.  

Pan Wiesław Czyczerski zwrócił uwagę, że dochody większości uczestników, nie 

przekraczają kryterium zawartego w ustawie o pomocy społecznej. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV/85/2015  

w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu 

Senior-Wigor w Zbąszynku. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XIV/85/2015 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w Dziennym Domu Senior-Wigor w Zbąszynku została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 

 

f. 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Zbąszynek na 

2016 rok (projekt nr 6). 

Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się 

szczegółowo z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił 

stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu 

uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV/86/2015  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Zbąszynek na 2016 rok. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XIV/86/2015 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Zbąszynek na 2016 rok została podjęta 

jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 

 

g. 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2016-2020 (projekt nr 7). 

Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się 

szczegółowo z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił 

stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu 

uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV/87/2015  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2016-2020. 
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 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XIV/87/2015 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2016-2020 została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 

 

h. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr II/4/2014 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 4 grudnia 2014 roku w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zbąszynku (projekt nr 8). 

Następnie Pan Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo z projektem 

uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał 

czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 

głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV/88/2015  

w sprawie zmiany Uchwały Nr II/4/2014 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 4 grudnia 2014 

roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zbąszynku. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XIV/88/2015 w sprawie zmiany Uchwały Nr II/4/2014 Rady Miejskiej w Zbąszynku  

z dnia 4 grudnia 2014 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Zbąszynku została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

 

i. 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XIII/78/2015 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz innych 

form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Zbąszynek przez osoby 

fizyczne lub prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji (projekt nr 9). 

Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się 

szczegółowo z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił 

stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu 

uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV/89/2015  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/78/2015 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 26 listopada 

2015 roku w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy 

Zbąszynek przez osoby fizyczne lub prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji.  

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XIV/89/2015 w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/78/2015 Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie Gminy Zbąszynek przez osoby fizyczne lub prawne inne niż 
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jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystywania dotacji została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 

 

j. 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę 

Zbąszynek zarządu nad drogami powiatowymi w zakresie utrzymania ich nawierzchni 

(projekt nr 10). 

Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do 

przedstawionego projektu uchwały. 

Radny Marek Pych zapytał czy w ramach przejęcia zarządu nad drogami powiatowymi 

wzięte będą pod uwagę zgłaszane w ramach interpelacji i zapytań kwestie wyrównania drogi 

i przycięcia drzew? 

Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że nie ma takiej możliwości, ponieważ są to zadania 

niezależne i należy kierować w tych sprawach pisma, które zostaną przesłane pod właściwy 

adres. 

Pan Wojciech Półtorak zapytał o jakich kwotach Burmistrz rozmawia ze Starostą w ramach 

porozumienia o utrzymaniu dróg. 

Pan Wiesław Czyczerski oznajmił, że jest to kwota ok. 87 tyś zł. Burmistrz Zbąszynka 

podkreślił, że Gmina dofinansowuje zadania związane z utrzymaniem dróg powiatowych i ma 

to przełożenie nie tylko na poprawę wyglądu Gminy i stanu nawierzchni.  

Wobec braku innych pytań Pan Jan Mazur zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV/90/2015  

w sprawie przejęcia przez Gminę Zbąszynek zarządu nad drogami powiatowymi w zakresie 

utrzymania ich nawierzchni. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XIV/90/2015 w sprawie przejęcia przez Gminę Zbąszynek zarządu nad drogami 

powiatowymi w zakresie utrzymania ich nawierzchni została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 

 

k. 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przekazania skargi z 

dnia 10.12.2015 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej 

rozpatrzenia (projekt nr 11). 

Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do 

przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV/91/2015  

w sprawie przekazania skargi z dnia 10.12.2015 r. na działalność Rady Miejskiej w 

Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpatrzenia.  

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XIV/91/2015 w sprawie przekazania skargi z dnia 10.12.2015 r. na działalność Rady 

Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpatrzenia została podjęta 

jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/. 
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l. 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego 
Programu Profilaktyki Raka Szyjki Macicy – szczepienia HPV na lata 2016-2018” (projekt nr 
12). 
Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do 

przedstawionego projektu uchwały. 

 

Pan Marek Pych zapytał o różnice pomiędzy wcześniej przyjętym, a obecnie 

przedstawionym programem. Radny chciał wiedzieć również co jest powodem konieczności 

podjęcia nowej uchwały w zakresie ww. programu profilaktyki. 

Obecny na sesji Asystent Burmistrza ds. służby zdrowia poinformował, że powodem 

przedłożenia przedmiotowego projektu uchwały są zalecenia nadzoru Wojewody. Pan 

Krzysztof Krzywak omówił zgłoszone przez nadzór Wojewody uwagi. 

Zastępca Burmistrza poinformował, że po konsultacji z racą prawnym ustalono, że ze 

względów technicznych i estetycznych najlepszym rozwiązaniem będzie wygaszenie 

poprzednio podjętej uchwały i podjęcie przedłożonego projektu uchwały. 

Wobec braku innych pytań Pan Jan Mazur zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV/92/2015  

w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki Raka Szyjki Macicy – szczepienia HPV 

na lata 2016-2018”.  

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XIV/92/2015 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki Raka Szyjki 

Macicy – szczepienia HPV na lata 2016-2018” została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/. 

 

 

Ad. 9 

 

Przyjęcie Planu Pracy Rady Miejskiej w Zbąszynku na 2016 rok 

 

Przewodniczący Rady omówił sprawy związane z projektem planu pracy Rady Miejskiej na 

rok przyszły. 

Następnie Pan Jan Mazur zapytał radnych czy do przedstawionego planu pracy mają uwagi, 

propozycje bądź zastrzeżenia.  

 

Żadnych uwag, propozycji oraz zastrzeżeń nie zgłoszono. 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła plan pracy Rady Miejskiej na 2016 rok. 
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Do pkt. 10 

 

Przyjęcie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zbąszynku na 

2016 rok 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt planu pracy Komisji na 2016 rok był jednym 

z tematów posiedzenia tejże Komisji w dniu 08.12.2015 r. 

W ramach przedmiotowego zagadnienia Pan Jan Mazur odniósł się do tematyki sierpniowej 

kontroli Komisji Rewizyjnej, którą w przedłożonym na sesji projekcie planu pracy 

uszczegółowiono o nazwy trzech organizacji pożytku publicznego objętych kontrolą w 2016 

roku. 

Następnie głos w omawianym temacie zabrał Burmistrz Zbąszynka, który odniósł się z kolei 

do tematyki styczniowej kontroli Komisji Rewizyjnej. Pan Wiesław Czyczerski oznajmił, że 

protokoły kontroli zewnętrznych będą jedynie udostępniane do wglądu radnym  bez 

możliwości ich kserowania. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady podziękował radnym za czas poświęcony na 

sprecyzowanie spójnego całorocznego harmonogramu pracy Rady w 2016 roku. 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok. 

 

Do pkt. 11 

 

 Odpowiedzi na interpelacje 

Odpowiedzi na zapytania radnych udzielił Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski. 

Odpowiadając na zapytanie radnego Marka Pycha, Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że 

temat strategii firmy Wexpool powinien zostać zamknięty w styczniu przyszłego roku. Osoby 

biorące udział w pracach nad poprawkami poprzedniej wersji programu naprawczego mogą 

również pochylić się nad ostateczną wersją dokumentu. 

Odnosząc się do kwestii równania nawierzchni na ul. Dworcowej równiarką Burmistrz 

Zbąszynka poinformował, że jest ona ujęta w porozumieniu ze Starostwem, a więc należy  

w tej sprawie tam pisać. Z kolei jeśli chodzi o częstotliwość prac (dwa razy w roku)  

to uwzględnia ona warunki atmosferyczne. Głównie chodzi o to by równać grunty, które 

obeschły po zimowych i wiosennych roztopach. Pan Wiesław Czyczerski podkreślił,  

że naprawa równiarką nie jest gwarancją długotrwałej poprawy warunków jezdnych 

nawierzchni. Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że pisma dotyczące naprawy nawierzchni dróg 

powiatowych należy kierować do zarządcy drogi, ponieważ to przede wszystkim on powinien 

wiedzieć o potrzebach w przedmiotowym zakresie. Kontynuując swoją wypowiedź Burmistrz 

Zbąszynka oznajmił, że kwestia podcinki drzew została skierowana pod właściwy adres, 

niemniej jednak można ponowić interpelację w przedmiotowym temacie. Odpowiadając na 

pytanie dotyczące dożynek Pan Wiesław Czyczerski poinformował, że pojawił się pomysł 

organizacji tej imprezy co dwa lata (na przemian z Dniami Zbąszynka) z uwagi na wysokie 

koszty organizacji obu imprez. Niemniej jednak mając na względzie widoczne 
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zaangażowanie lokalnej społeczności w organizację wydarzeń kulturalnych ww. pomysł 

upadł. W związku z tym imprezy te odbywać się będą jak dotychczas. 

 

Odpowiadając na zapytanie radnego Ryszarda Stachowiaka, Burmistrz Zbąszynka 

oznajmił, że corocznie w szkołach przeprowadzane są próbne ewakuacje mające na celu 

oswojenie uczniów z zasadami przedmiotowych działań celem poprawy bezpieczeństwa. 

Ponadto Pan Wiesław Czyczerski pokrótce odniósł się również do sygnałów alarmowych  

w OSP w Zbąszynku i Dąbrówce Wlkp., które z uwagi na przynależność obu jednostek do 

Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego mogą powodować większy hałas. 

 

Podsumowując swoją wypowiedź Burmistrz Zbąszynka odniósł się do zapytania radnego 

Jerzego Wolnego informując, że nie posiada informacji na temat rzekomego wejścia  

w działkę przez Gminę. Według dokumentacji, która jest w urzędzie prace przebiegły bez 

zarzutów. W związku z tym zainteresowane strony mogą przyjść do Urzędu celem 

wyjaśnienia przedmiotowych kwestii. 

 

Do pkt. 12 

 

Oświadczenia i wolne wnioski 

 

W ramach tej części posiedzenia głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił 

informacje na temat rocznej frekwencji radnych w pracach organu uchwałodawczego. 

/Frekwencja radnych w 2015 roku stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/. 

Pan Jan Mazur podziękował Burmistrzowi Zbąszynka i pracownikom Urzędu za roczną 

współpracę.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady odniósł się do tematu zapytań zgłaszanych 

przez radnych w trakcie roku pod względem przeprowadzenia stosownej analizy. 

Następnie Pan Jan Mazur zapoznał radnych z korespondencją, która wpłynęła do biura 

Rady w okresie międzysesyjnym oraz terminami styczniowych obrad Rady. 

/Informacja nt. korespondencji stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/. 

Ponadto Przewodniczący Rady poinformował radnych o terminie spotkania noworocznego. 

 

Pozostając w temacie oświadczeń i wolnych wniosków głos zabrał Burmistrz Zbąszynka, 

który z uwagi na aktywność społeczną radnych poinformował o zmianach IKEA INDUSTRY 

w zakresie sponsorowania mebli. Pan Wiesław Czyczerski podkreślił, że pisanie pism  

z prośbą o ich nieodpłatne przekazywanie stało się bezcelowe z uwagi na karę, którą nałożył 

na firmę Urząd Skarbowy z racji podatku od spadku i darowizn. (Nie dotyczy to wniosków 

składanych raz w roku przez organizacje i stowarzyszenia działające na terenie Gminy. 

Ponadto Pan Wiesław Czyczerski podkreślił, że nie należy dublować pism do Burmistrza  

i Przewodniczącego Rady o dofinansowanie tej samej imprezy, ponieważ środki na ten cel 

idą z jednego budżetu i jest nim budżet Gminy. 

 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionych informacji. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji 

Rady przez czas trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego 
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treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

- za przyjęciem protokołu z XIII zwyczajnej  sesji Rady z dnia 26.11.2015 r. głosowano - 

15  głosów „za”.   

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół  

z XIII zwyczajnej sesji z dnia 26.11.2015 r. został przyjęty jednogłośnie w obecności 15 

radnych. 

 

Podsumowując obrady Przewodniczący Rady złożył radnym oraz przybyłym na sesję 

gościom świąteczne życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 

 

Do pkt.13 

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1520 zamknął XIV 

zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                             Grzegorz Bielecki                            Jan Mazur 

 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz Zbąszynka 

2. Sekretarz Gminy 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 


